

DC Superior Court to Expand Types of Payments for which Credit Cards will be Accepted

Starting the week of February 5, credit and debit cards will be accepted for all court fees and court-ordered payments in the Superior Court's Civil Division.

Starting in March, Criminal Division fines, fees and restitution payments may be made with credit and debit cards. In April, Family Court payments, such as child support, alimony and marriage license application fees may be made via credit and debit cards; and in May, the Probate Division will accept credit and debit cards for all payments. There will be a 4.5% fee for the use of a credit or debit card.

Checks will continue to be accepted for payments of \$5,000 or less. For payments of more than \$5,000, only cash or certified checks will be accepted.

The DC Courts are committed to enhancing access to justice. This initiative is one of several designed to make it easier to conduct business with the court. The Courts plan on expanding this initiative to allow for online payments over the internet by the end of 2018.

Tribunal Superior de DC ampliará los tipos de pago que aceptarán tarjetas de crédito

A partir del 5 de febrero de 2018, se aceptarán tarjetas de crédito y débito para las tasas y pagos requeridos por orden judicial en la División Civil del Tribunal Superior.

Desde marzo, las multas, tasas y pagos de resarcimiento podrán hacerse con tarjetas de crédito y débito. En abril, los pagos en el Juzgado de Familia, tales como tarifas de manutención, alimentos y solicitudes de licencia de matrimonio, podrán hacerse con tarjetas de crédito y débito; y en mayo, la División Testamentaria aceptará tarjetas de crédito y débito para todo tipo de pagos. Se cobrará una tasa de 4.5% por el uso de una tarjeta de crédito o débito.

Se seguirá aceptando cheques para pagos que no excedan los \$5,000. Para pagos superiores a los \$5,000, sólo se aceptará dinero en efectivo o cheque certificado.

Los Tribunales de DC están comprometidos con mejorar el acceso a la justicia. Esta iniciativa es una de varias, diseñadas para facilitar las gestiones que se hagan con el tribunal. Los Tribunales planean ampliar esta iniciativa para permitir pagos en línea por la Internet a fines de 2018.